
GRUNDEJERFORENINGEN 
EGERNVÆNGET 
 
MØDEREFERAT 
 
 
Emne: Bestyrelsesmøde hos Søren 
 
Dato:  6. november 2003, kl. 20:00 – 22.00 
 
Deltagere: Charlotte, Per, Kenth, Søren 
 Fraværende: Karina, Jesper 
 
Referent: Kenth 
 
 
 
Bestyrelsesmødet afholdtes med følgende dagsorden: 
 
 

1. Valg af referent 
 

2. Godkendelse af mødereferat fra forrige møde 11.9.2003 
 

3. Opfølgning af punkter/opgaver fra forrige møde: 
a) Hartvig Consult, vejaflevering - Kenth 
b) Status på Rafn og Søn - Per 
c) Antenneforeningen – Per/Søren 
d) Fjernvarmeværket 
 

4. Fællesarealet – status 
a) Økonomi 
b) Fodboldmål 
c) Klager over kattelort i grus- og faldarealerne 
 

5. Status på hjemmesidearrangement 
 

6. Debat om uregelmæssigheder i forhold til bestemmelserne i lokalplanen. 
 

7. Snerydning 
 

8. Eventuelt – bl.a. næste møde 
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Mødereferat: 
 
 

Ad. 1. Kenth valgtes som referent 
 

Ad. 2. Mødereferat for mødet 11.9.2003 godkendtes uden bemærkninger 
 

Ad. 3. Opfølgning af punkter/opgaver fra forrige møde: 
 

a) (Vej) Opdatering v. Peter Hartvig = intet nyt, så vi afventer kommunen 
b) (Rafn og Søn) Vi afventer kommunen. R og S arbejder på sagen. 
c) (Antenneforening) Vi har kontrakten! –og det materiale som runddeles til 

beboerne her på vejen. Vores kontingent vil stige....men slet ikke 
sammenlign. med det som det ville have kostet os hvis vi var blevet i den 
gamle ordning. Søren og Per kontakter Tom og sammenfatter en skrivelse, 
så vi andre også forstår hvorfor dette nye er smart, og hvilke muligheder vi 
nu har. Summa summarum er vi kørende 31.12.03! flot arbejde. En snak 
om forløbet. ”trusselsbrevet” er trukket tilbage. 

d) (Fjernvarmeværket) Tue har været til møde, og vi vedlægger et udførligt 
referat. Tak til Tue for det frivillige stk. arbejde. Konklusionen er at de ikke 
mener at vi har en ”sag”. Beboerne her i området bør checke om I får 70 
grader ind i jeres huse. 

 
Ad. 4. a) Budget opfølgning. Der er indtil videre forbrugt kr. 54.229,71. 

b) Fællesareludvalget kontaktes (Søren) Der skal opsættes net på 
fodboldmålene. Derudover skal målene gøres kortere, og males i en neutral 
farve. 

c) Der er indkommet flere klager over katte efterladenskaber i faldunderlaget 
på legepladsen. Det har vist sig, at dette også kommer på gyngen via vores 
børn. Bestyrelsen opfordrer områdets katteejere (fritgående) til at ugentligt 
checke petang og faldområdet for efterladenskaber, i stil med at man jo 
også rydder op efter sin hund. 

 
Ad. 5. (Hjemmeside)  Vi forsøger os vha. Per og vores Web master bliver: Line (12 år). 

Line har 2 års erfaring med hjemmesider, bla. på engelsk. Hun lover os dog at lave 
den på dansk! 
 

Ad. 6. På baggrund af en henvendelse fra en parcelejer vedr. ønske om 
bestyrelsesudtalelse omkring afvigelse fra lokalplanen for området, har bestyrelsen 
vedtaget, at den ikke udtaler sig om forhold der vedrører ønsker om eventuelle 
dispensationer. Disse forhold afklares med kommunen og den enkelte parcelejer. 
 

Ad. 7. Snerydning: Charlotte spørger svigerfar. Kenth spørger Niels Erik om pris. Vi 
mailer sammen, og der tages en beslutning af vor formand inden første snefald! 
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Ad. 8. Der taltes om at nogle bilister kører for stærkt på vores vej. HER ER 
FRITGÅENDE BØRN – respekter derfor påbuddet om max. 30 km/t i 
ordensreglementet. Desuden taltes om, at biler – både egne og gæsters – ikke altid 
parkeres i de dertil indrettede parkeringsbåse men smides tilfældigt hist og pist. 
Også her må vi opfordre til, at man anvender parkeringsbåsene til dette formål, og 
opfordrer sine gæster til at gøre det samme. 
 
Næste møde afholdes den 8. januar 2004 kl. 20.00 hos Per i nr. 27. 
 
 

 
 


